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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A katonák biztonsága után az egészségük is a reform áldozata lesz?" címmel a Házszabály 91 . §-
a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Ön által elindított „haderőreform" soha nem látott sebességgel száguld előre, aminek az
„eredményei" immár nap, mint nap visszaköszönnek. Ezt tapasztaltuk az afganisztáni misszió
esetében, aminek nyomán a felszínre került több olyan megállapítás, amelynek összegzése az lehet,
hogy a Honvédelmi Minisztérium vezetése a veszélyes hadműveleti területekre küldött katonáink
biztonságát nem kezeli kellő súllyal . Ebbe a folyamatba illeszkedik az is, amikor a reform címén
felszámolják a Vezérkar Egészségügyi Csoportfőnökségét, és az is, amikor hírét vesszük, hogy
értékesíteni kívánják a Központi Honvédkórház még el sem készült új épületét .

Emlékeztetem arra, hogy nem is olyan régen, Medgyessy Péter egykori miniszterelnökkel közösen az
újságok címlapján jelentették be, hogy ebben a kormányzati ciklusban befejezik, és a honvédség
egészségügyi szolgálatának átadják az új Honvédkórházat . Ma már erről szó sincs, sőt egyre
valószerűbb hírek az ingatlan értékesítéséről szólnak . Ennek kapcsán kérdezem a miniszter úrtól :

1 . Miért állították le a Honvédkórház új épületének befejezését?
2. Átgondolt döntésről van-e szó?
3 . Amilyen nyilvánosságot biztosítottak a létesítmény befejezéséről szóló döntésnek,

ennek visszavonását miért nem teszik közzé?
4. Mikor akarja elismerni, hogy a két döntés közül melyik volt az elhibázott, felelőtlen

döntés?
5 . Végeztek-e hatásvizsgálatot, hogy a beruházás elmaradása hosszú távon milyen

következményekkel fog járni a katonák egészségügyi helyzetére?
6 . Számol-e azzal, hogy a katona egészségügy elhanyagolása döntően kihat a Magyar

Honvédség hadrafoghatóságára, alkalmazhatóságára itthon és külföldön egyaránt?
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